
Sportgrenskommitté Racing Peter Norrman, hälsades välkommen. Han informerade om det senaste

arrangemanget på Ljungbyhed. Mycket bra och mycket publik. Elbilar i STCC. Racingskolan på Sturup

Raceway resulterade i 19 nya racinglicenser. Blev 17-18 st när utbildningen var på Ring Knutstorp. Södra får

beröm från MSCC. Det går snabbt att få tillstånden. Stor skillnad sen tidigare år. Peter efterlyser sin

id-bricka. MR skickar till MM, så får han fixa en.

§§ 120 Mötets öppnande

LS öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 121 Föregående protokoll

Protokoll 2022.6 godkändes.

§§ 122 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 123 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god.



§§ 124 Styrelsens planering

Årets nomineringar bordlades. Tas upp vid nästa styrelsemöte. GDPR, JP skickat förslag till blankett. Den
godkändes. JP och LS hjälps åt att skicka ut till berörda. MM har meddelat att han har haft kontakt med
Monica Möller, Claes Elofsson ang Eway. Kai Koivuranta har fått ett USB minne av Claes med info. LS skickar
mail till Kai och kollar om han har hittat något om Eway. Alla i styrelsen ska rensa i sina södramail. MR har
inte gjort klar informationsfoldern. Vill ha kommentarer till bilder. ”Stående möte”, snabba korta möten,
bordlades till nästa styrelsemöte.

§§ 125 Styrelsens rapportering.

Trelleborgs Motorshow. LN var där tillsammans med Torgny Wallin, Södras Sportgrenskommitté i Lådbilar.
Han hade lådbil med sig och det blev mycket uppskattat. LS kontaktar SBF igen, angående miljö. LS hittat
mail från 2019,när hon rensade bland infomailen. Det gällde registerutdrag på alla funktionärer som kan ha
någon kontakt med barn upp till 18 år. LS skickar till Disa och kollar upp detta. Vilket ansvar har vi i styrelsen
och klubbarna, om vi missar detta? JP, MA och LS har haft ett första möte ang planeringen av Bilkonferens
Syd 14/1-2023. JP skickar förslag om tid till nästa möte.

§§ 126 SBF info

Mail från Anna. Mellan mål och start lever vardagsverksamheten.

§§ 127 Sportgren/SGA

LS kontaktat valberedningen ang sportgrenskommitté i RB och dragracing. Svarade att de inte hade fått
något napp. JP meddelade att hon skickat två namn till valberedningen, gällande RB. Enligt en av dessa,
hade valberedningen inte hört av sig. LS skickar till valberedningen igen. Gällande miljörådgivare, så
skickade LS en fråga till Roger Engström, att ta upp på Distriktsdialogen. Det gällde, hur gör vi med
certifieringarna, finns det någon utbildning som någon i styrelsen kan gå? När det inte finns någon
miljörådgivare i distriktet, så är det styrelsen i distriktet som får ta hand om det. LS kontaktar Mikael Norén
på SBF miljö.

§§ 128 Utbildning

Inget nytt att rapportera

§§ 129 Inkommen post

Mail från Hässleholms MK ang deras årsmöte 2023. LS svarar att vi behöver ett rum för förmötet. Mail från
Conny Christiansson ang Sportgrenskommitté i dragracing. LS kontaktar valberedningen. Mail från Torgny
Wallin, Sportgrenskommitté i Lådbilar. Han var i Trelleborg och bad då LN att vi skulle vidarebefordra hans
mail till alla klubbarna i Södra.LS fixar detta. Victor Hansen har ansökt om resebidrag och styrelsen beslöt att
han får detta. LN sätter in pengarna på hans konto. Mail från Rf SISU Skåne ang aktiviteter för de som är
65+. Mail om inbetald straffavgift. OK enl LN. Mail från Trelleborgs MK ang felskrivet datum på tävling i
Falsterbo. LN har ändrat till rätt datum.



§§ 130 Ärendebank

Avslutat GDPR, Resebidrag, Inbjudan till ordförandemöte och närvaro på Trelleborgs Motorshow.

§§ 131 Övrigt

JP, MA och LS kommer att ha möte i Ystad 220726 med bla ”städning” och sortering i Google Drive.

§§ 132 Nästa möte

220712

§§ 133 Mötets avslutande

LS avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Matilda Adolfsson


